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Készült Biatorbágy Város Képviselő-testülete Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottsága 
2011. március 31-én 14 órakor megtartott rendkívüli üléséről

Jelen vannak:   Varga László a bizottság elnöke
 Fekete Péter bizottsági tag 
 Barabás József bizottsági tag
 Kosáry János bizottsági tag 
 Szakadáti László alpolgármester
 Sólyomvári Bála képviselő 
 Misurdáné Bugya Katalin referens
 Szekeres Klára pályázatíró

Varga  László  a  bizottság  elnöke  köszöntötte  a  jelenlévőket.  Megállapította,  hogy  a 
bizottság  határozatképes  4  jelenlévő  taggal,  Bodnár  Lajos  jelezte,  hogy  munkahelyi 
elfoglaltság  miatt  nem  tud  részt  venni  az  ülésen. A  Bizottság  4  igen  szavazattal  (4 
bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi napirendet fogadta el:

Napirend
1) Multifunkcionális műfüves sportpálya kialakításával összefüggő kérdésekről

2) Bia-Veritas Biatorbágyi Borkultúra és Tájvédő Egyesület 2010. évi pályázati 
támogatásának elszámolásáról

1) Multifunkcionális műfüves sportpálya kialakításával összefüggő kérdésekről

A  Bizottság  4  igen  szavazattal  (4  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  elfogadásra 
javasolja  az  Önkormányzat  sport  és  testnevelési  koncepciójának  felülvizsgálatáról  szóló 
előterjesztést és támogatja a 2011-2014 évre szóló sportkoncepciót.
A  Bizottság  4  igen  szavazattal  (4  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  elfogadásra 
javasolja  az  Önkormányzat  sporttal,  testneveléssel  és  egészséges  életmódra  neveléssel 
kapcsolatos feladatairól szóló rendeletet.
A  Bizottság  4  igen  szavazattal  (4  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  elfogadásra 
javasolja a multifunkcionális műfüves sportpálya létrehozásával kapcsolatos határozatot.
A Bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri, hogy a jövőben 
az összes fejlesztéssel kapcsolatos (iskolai, óvodai, sport stb.) pályázati lehetőség kerüljön a 
szakbizottságok elé, akár rendkívüli ülés összehívásával is.

2) Bia-Veritas Biatorbágyi Borkultúra és Tájvédő Egyesület 2010. évi pályázati 
támogatásának elszámolásáról 

A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az utólag 
benyújtott bizonylatok alapján megállapítja, hogy a 2010. évi elnyert pályázati 140 ezer Ft 
részben a pályázati  célnak lett  felhasználva. A Bizottság 71 780 forintról  az elszámolást  



elfogadja  (ezek:  28  750  Ft  értékben  informatikai  számlák,  11  590  Ft-ért  üvegpóló  és 
borvizsgáló eszközök, és 31 440 Ft-os nyugta, amit a Kreinbacher Birtok utólagosan igazolt, 
mint szakmai programot). Mivel az Egyesület elszámolása nem teljes egészében felelt meg a 
szerződésben rögzített  pályázati  céloknak,  ezért  a Bizottság javasolja,  hogy a Bia-Veritas 
Egyesület az idén használja fel a maradék összeget a szerződésben rögzített célokra, és erről  
szabályosan a szerződésben foglaltak szerint, számlákkal igazolva számoljon el. 
Varga  László,  a  Bizottság  elnöke  kisebbségi  véleménye  szerint  a  31  440  Ft-os  nyugta 
befogadása ellentétes  a  Pénzügyi  Osztály  állásfoglalásával,  valamint  az  elszámolás  ilyen 
fajta elfogadása a jövőre nézve precedenst teremthet.
Biatorbágy, 2011. március 31.

Varga László
bizottsági elnök
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